
 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VIII скликання 

Постійна комісія з питань 

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 
 

 

ПРОТОКОЛ 

 

24.01.2025 м. Черкаси №  33 

 

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва 

та регуляторної політики 

 

 

Всього членів постійної комісії – 6 

 

Присутні члени постійної комісії – 5: Вусик Віктор, Грабовський Михайло, 

Доманський Володимир, Коваленко Олександр, Олененко Олександр (питання 

№№ 6-21 порядку денного). 
 

Відсутні члени постійної комісії - 1: Кравцова Наталія. 

 

Головуючий – Вусик Віктор, голова постійної комісії. 

Секретар постійної комісії – Олененко Олександр. 

Поіменне голосування проводить Грабовський Михайло. 

 

Запрошені: 36 осіб, список додається (додаток 1). 

 

В роботі комісії взяли участь: Кравченко Наталія – перший заступник голови 

Черкаської обласної державної адміністрації, Мушієк Михайло – заступник 

голови Черкаської обласної ради. 

 

Порядок денний: 

1. Про призначення Людмили Осейко на посаду директора комунального 

закладу «Обласний центр соціально-психологічної допомоги» Черкаської 

обласної ради 

Доповідає: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення 

та роботи з персоналом виконавчого апарату 

Черкаської обласної ради 
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2. Про призначення Оксани Даценко на посаду директора комунального 

закладу «Золотоніський академічний ліцей «Імпульс» Черкаської обласної 

ради» 

Доповідає: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення 

та роботи з персоналом виконавчого апарату 

Черкаської обласної ради 

3. Про призначення Тетяни Філінської на посаду директора комунального 

підприємства «Черкаське обласне об’єднане бюро технічної інвентаризації» 

Доповідає: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення 

та роботи з персоналом виконавчого апарату 

Черкаської обласної ради 

4. Про зміну найменування ЗВЕНИГОРОДСЬКОГО БУДИНКУ-

ІНТЕРНАТУ ДЛЯ ІНВАЛІДІВ ТА ПРЕСТАРІЛИХ 

Доповідає: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату Черкаської обласної ради 

Співдоповідач 

Криворучко 

Олександр Миколайович 

 

- 

 

заступник директора Звенигородського будинку-

інтернату для інвалідів та престарілих 

5. Про зміну найменування РОТМІСТРІВСЬКОГО БУДИНКУ-

ІНТЕРНАТУ ДЛЯ ГРОМАДЯН ПОХИЛОГО ВІКУ ТА ІНВАЛІДІВ 

Доповідає: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату Черкаської обласної ради 

Співдоповідач 

Гончаренко 

Надія Василівна 

 

- 

 

в. о. директора Ротмістрівського будинку-

інтернату для громадян похилого віку та інвалідів 

6. Про надання згоди на безоплатну передачу окремого індивідуально 

визначеного майна з комунальної власності Червонослобідської сільської 

територіальної громади до спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області 

Доповідає: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату Черкаської обласної ради 

Співдоповідачі: 

Гуріненко 

Альона Василівна 

 

 

- 

 

головний бухгалтер комунального 

некомерційного підприємства «Черкаська 

районна лікарня Червонослобідської сільської 

ради» 
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Михно 

Світлана Леонідівна 

- директор комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний центр 

медичної реабілітації та паліативної допомоги 

дітям Черкаської обласної ради» 

7. Про передачу майна 

Доповідає: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату Черкаської обласної ради 

Співдоповідач 

Могилей  

Василь Степанович 

 

- 

 

директор комунального закладу «Михайлівська 

спеціальна школа Черкаської обласної ради» 

8. Про списання майна 

Доповідає: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату Черкаської обласної ради 

Співдоповідачі: 

Казмірук  

Володимир Іванович 

 

- 

 

в.о. директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний клінічний 

госпіталь ветеранів війни Черкаської обласної 

ради» 

Кондрацький  

Микола Іванович 

- директор комунального некомерційного 

підприємства «Черкаська обласна дитяча лікарня 

Черкаської обласної ради» 

Шило 

Віталій Миколайович 

- в.о. директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради» 

9.1 Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

«ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» (шляхом приєднання до комунального 

некомерційного підприємства «Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної 

ради») 

Доповідає: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату Черкаської обласної ради 

Співдоповідачі:   

Уманець 

Антоніна Сергіївна 

- начальник Управління охорони здоров’я 

Черкаської обласної державної адміністрації 

Шило 

Віталій Миколайович 

- в. о. директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради» 
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Масенко 

Наталія Володимирівна 

- директор комунального закладу «Черкаський 

обласний центр медико-соціальної експертизи 

Черкаської обласної ради» 

9.2 Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

«ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» (шляхом приєднання до комунального 

закладу «Черкаський обласний інформаційно-аналітичний центр медичної 

статистики» Черкаської обласної ради - альтернативний проєкт) 

Доповідає: 

Уманець 

Антоніна Сергіївна 

- начальник Управління охорони здоров’я 

Черкаської обласної державної адміністрації 

Співдоповідачі: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

 

- 

 

начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату Черкаської обласної ради 

Бараненко 

Галина Валентинівна 

- начальник комунального закладу «Черкаський 

обласний інформаційно-аналітичний центр 

медичної статистики Черкаської обласної ради» 

Масенко 

Наталія Володимирівна 

- директор комунального закладу «Черкаський 

обласний центр медико-соціальної експертизи 

Черкаської обласної ради» 

10. Про надання згоди суб’єкту спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області на внесення змін до видів економічної 

діяльності 

Доповідає: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату Черкаської обласної ради 

Співдоповідач 

Михно 

Світлана Леонідівна 

 

- 

 

директор комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний центр 

медичної реабілітації та паліативної допомоги 

дітям Черкаської обласної ради» 

11. Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

«ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ЗМІНА» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ (шляхом приєднання до КНП «Клінічний центр онкології, гематології, 

трансплантології та паліативної допомоги Черкаської обласної ради») 

Доповідає: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату Черкаської обласної ради 

 

Співдоповідачі:   

Уманець 

Антоніна Сергіївна 

- начальник Управління охорони здоров’я 

Черкаської обласної державної адміністрації 
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Парамонов  

Віктор Володимирович 

- директор комунального некомерційного 

підприємства «Клінічний центр онкології, 

гематології, трансплантології та паліативної 

допомоги Черкаської обласної ради» 

12. Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНЕ 

НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ 

«ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» (шляхом приєднання до КНП 

«Клінічний центр онкології, гематології, трансплантології та паліативної 

допомоги Черкаської обласної ради») 

Доповідає: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату Черкаської обласної ради 

Співдоповідачі:   

Уманець 

Антоніна Сергіївна 

- начальник Управління охорони здоров’я 

Черкаської обласної державної адміністрації 

Парамонов  

Віктор Володимирович 

- директор комунального некомерційного 

підприємства «Клінічний центр онкології, 

гематології, трансплантології та паліативної 

допомоги Черкаської обласної ради» 

Бойченко 

Ірина Анатоліївна 

- в. о. директора комунального некомерційного 

підприємства «Обласний дитячий санаторій 

«Пролісок» Черкаської обласної ради» 

13. Про надання згоди на проведення капітального ремонту та надання в 

користування земельної ділянки для забудови (суперфіцій) (проведення 

капітального ремонту приміщень та сховища КНП «Черкаська обласна 

психіатрична лікарня Черкаської обласної ради») 

Доповідає: 

Євмина 

Ростислав Борисович 

- директор Департаменту будівництва Черкаської 

обласної державної адміністрації 

14. Про делегування функцій замовника будівництва та надання згоди на 

нове будівництво (нове будівництво споруди подвійного призначення 

з захисними властивостями протирадіаційного укриття Смілянський дитячий 

будинок-інтернат) 

Доповідає: 

Євмина 

Ростислав Борисович 

- директор Департаменту будівництва Черкаської 

обласної державної адміністрації 

15. Про делегування функцій замовника будівництва (будівництво корпусу 

серцево-судинної хірургії КНП «Черкаський обласний кардіологічний центр 

Черкаської обласної ради») 

Доповідає: 

Євмина 

Ростислав Борисович 

- директор Департаменту будівництва Черкаської 

обласної державної адміністрації 
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16. Про затвердження Програми підтримки комунального підприємства 

«Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» на 2025 – 2027 роки 

Доповідає: 

Стеценко 

Василь Борисович 

- перший заступник директора Департаменту 

регіонального розвитку Черкаської обласної 

державної адміністрації 

17. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області 

на 2025 рік 

Доповідає: 

Стеценко 

Василь Борисович 

- перший заступник директора Департаменту 

регіонального розвитку Черкаської обласної 

державної адміністрації 

18. Про внесення змін до Програми розвитку малого та середнього 

підприємництва Черкаської області на 2021 – 2025 роки 

Доповідає: 

Стеценко 

Василь Борисович 

- перший заступник директора Департаменту 

регіонального розвитку Черкаської обласної 

державної адміністрації 

19. Про регуляторну діяльність Черкаської обласної ради у 2025 році 

Доповідає: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату Черкаської обласної ради 

20. Про проведену інвентаризацію 

Доповідає: 

Лісовий 

Сергій Миколайович 

- заступник голови Черкаської обласної ради 

 

 

- керівники комунальних підприємств обласної 

комунальної власності 

21. Про план роботи постійної комісії Черкаської обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики на 2025 рік 

Доповідає: 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії Черкаської обласної ради 

з питань комунальної власності, підприємництва 

та регуляторної політики 

 

Вусик Віктор звернувся до членів постійної комісії щодо змін і пропозицій 

до порядку денного засідання.  

Поставив на голосування пропозицію затвердити порядок денний. 
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Голосування за порядок денний за основу і в цілому: 
 

«За» –  4 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(порядок денний ухвалено) 
 

1. СЛУХАЛИ: 

Мазур Людмилу – Про призначення Людмили Осейко на посаду директора 

комунального закладу «Обласний центр соціально-психологічної допомоги» 

Черкаської обласної ради. 

Мазур Людмила поінформувала, що за результатами проведеного 

конкурсного відбору, відповідно до протоколу другого засідання конкурсної 

комісії з проведення конкурсного відбору претендентів на зайняття посади 

директора комунального закладу «Золотоніський академічний ліцей «Імпульс» 

Черкаської обласної ради» від 09.01.2025, переможцем конкурсного відбору 

визначено Даценко Оксану Анатоліївну. Ознайомила членів постійної комісії 

з відомостями про освіту і трудову діяльність кандидата на посаду. 

Проєкт рішення додається (додаток 2). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Вусик Віктор запитав у членів постійної комісії, чи будуть запитання до 

кандидата. 

Запитань не було. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

підтримати проєкт рішення «Про призначення Людмили Осейко на посаду 

директора комунального закладу «Обласний центр соціально-психологічної 

допомоги» Черкаської обласної ради» та рекомендувати до розгляду на сесії 

обласної ради. 

Голосування: 
 

«За» –  4 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 
 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про призначення Людмили Осейко на посаду 

директора комунального закладу «Обласний центр соціально-психологічної 

допомоги» Черкаської обласної ради» та рекомендувати до розгляду на сесії 

обласної ради. 
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Висновок від 24.01.2025 № 33/1 додається (додаток 3). 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Вусика Віктора – Про призначення Оксани Даценко на посаду директора 

комунального закладу «Золотоніський академічний ліцей «Імпульс» Черкаської 

обласної ради». 

Проєкт рішення додається (додаток 4). 

Вусик Віктор звернувся до членів постійної комісії, чи є запитання до 

кандидата. 

Запитань не було. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

підтримати проєкт рішення «Про призначення Оксани Даценко на посаду 

директора комунального закладу «Золотоніський академічний ліцей «Імпульс» 

Черкаської обласної ради» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Голосування: 

 

«За» –  4 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про призначення Оксани Даценко на посаду 

директора комунального закладу «Золотоніський академічний ліцей «Імпульс» 

Черкаської обласної ради» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Висновок від 24.01.2025 № 33/2 додається (додаток 5). 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Вусика Віктора – Про призначення Тетяни Філінської на посаду директора 

комунального підприємства «Черкаське обласне об’єднане бюро технічної 

інвентаризації». 

Проєкт рішення додається (додаток 6). 

Вусик Віктор запитав у членів постійної комісії, чи будуть запитання до 

кандидата. 

Запитань не було. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

підтримати проєкт рішення «Про призначення Тетяни Філінської на посаду 

директора комунального підприємства «Черкаське обласне об’єднане бюро 

технічної інвентаризації» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 
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Голосування: 

 

«За» –  4 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про призначення Тетяни Філінської на посаду 

директора комунального підприємства «Черкаське обласне об’єднане бюро 

технічної інвентаризації» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Висновок від 24.01.2025 № 33/3 додається (додаток 7). 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Звягінцеву Олену – Про зміну найменування ЗВЕНИГОРОДСЬКОГО 

БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ ДЛЯ ІНВАЛІДІВ ТА ПРЕСТАРІЛИХ. 

Доповідач поінформувала, що у зв’язку зі змінами у законодавстві  

замінено термін «інваліди» на термін «особи з інвалідністю». Тому проєктом 

рішення передбачається змінити найменування Звенигородського будинку-

інтернату для інвалідів та престарілих на Звенигородський будинок-інтернат 

для громадян похилого віку та осіб з інвалідністю. 

Проєкт рішення додається (додаток 8). 

 

Вусик Віктор звернувся до членів постійної комісії, чи є запитання. 

Запитань не було. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

підтримати проєкт рішення «Про зміну найменування ЗВЕНИГОРОДСЬКОГО 

БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ ДЛЯ ІНВАЛІДІВ ТА ПРЕСТАРІЛИХ» та 

рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Голосування: 

 

«За» –  4 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 
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ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про зміну найменування 

ЗВЕНИГОРОДСЬКОГО БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ ДЛЯ ІНВАЛІДІВ ТА 

ПРЕСТАРІЛИХ» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Висновок від 24.01.2025 № 33/4 додається (додаток 9). 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Звягінцеву Олену – Про зміну найменування РОТМІСТРІВСЬКОГО 

БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ ДЛЯ ГРОМАДЯН ПОХИЛОГО ВІКУ ТА 

ІНВАЛІДІВ. 

Доповідач поінформувала, що у зв’язку зі змінами у законодавстві  

замінено термін «інваліди» на термін «особи з інвалідністю».  

Проєкт рішення додається (додаток 10). 

 

Вусик Віктор звернувся до членів постійної комісії, чи є запитання. 

Запитань не було. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

підтримати проєкт рішення «Про зміну найменування РОТМІСТРІВСЬКОГО 

БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ ДЛЯ ГРОМАДЯН ПОХИЛОГО ВІКУ ТА 

ІНВАЛІДІВ» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Голосування: 

 

«За» –  4 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про зміну найменування 

РОТМІСТРІВСЬКОГО БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ ДЛЯ ГРОМАДЯН 

ПОХИЛОГО ВІКУ ТА ІНВАЛІДІВ» та рекомендувати до розгляду на сесії 

обласної ради. 

 

Висновок від 24.01.2025 № 33/5 додається (додаток 11). 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Звягінцеву Олену – Про надання згоди на безоплатну передачу окремого 

індивідуально визначеного майна з комунальної власності Червонослобідської 

сільської територіальної громади до спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області. 

Доповідач наголосила, що метою прийняття даного проєкту рішення 
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є надання згоди на безоплатну передачу апарата рентгенівського 

діагностичного переносного з балансу комунального некомерційного 

підприємства «Черкаська районна лікарня» на баланс комунального 

некомерційного підприємства «Черкаський обласний центр медичної 

реабілітації та паліативної допомоги дітям Черкаської обласної ради». 

Проєкт рішення додається (додаток 12). 

 

До засідання постійної комісії долучився Олененко Олександр – член 

постійної комісії. 

Вусик Віктор звернувся до членів постійної комісії, чи є запитання. 

Запитань не було. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

підтримати проєкт рішення «Про надання згоди на безоплатну передачу 

окремого індивідуально визначеного майна з комунальної власності 

Червонослобідської сільської територіальної громади до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області» та рекомендувати 

до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Голосування: 

 

«За» –  5 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр, Олененко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про надання згоди на безоплатну передачу 

окремого індивідуально визначеного майна з комунальної власності 

Червонослобідської сільської територіальної громади до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області» та рекомендувати 

до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Висновок від 24.01.2025 № 33/6 додається (додаток 13). 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Звягінцеву Олену – Про передачу майна. 

Доповідач пояснила, що проєктом рішення передбачається передача 

з балансу комунального некомерційного підприємства «Черкаська обласна 

лікарня Черкаської обласної ради» на баланс комунального закладу 

«Михайлівська спеціальна школа Черкаської обласної ради» автомобіля марки 

ВАЗ. 

Проєкт рішення додається (додаток 14). 
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Вусик Віктор запитав у членів постійної комісії, чи є запитання. 

Запитань не було. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

підтримати проєкт рішення «Про передачу майна» та рекомендувати до 

розгляду на сесії обласної ради. 

Голосування: 

 

«За» –  5 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр, Олененко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про передачу майна» та рекомендувати до 

розгляду на сесії обласної ради. 

 

Висновок від 24.01.2025 № 33/7 додається (додаток 15). 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Звягінцеву Олену – Про  списання майна. 

Доповідач наголосила, що проєкт рішення підготовлений на підставі 

звернень: комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний 

клінічний госпіталь ветеранів війни Черкаської обласної ради» про списання 

трьох автомобілів, комунального некомерційного підприємства «Черкаська 

обласна лікарня Черкаської обласної ради» про списання медичного 

обладнання (7 позицій), комунального некомерційного підприємства 

«Черкаська обласна дитяча лікарня Черкаської обласної ради» про списання 

медичного обладнання (11 позицій). 

Проєкт рішення додається (додаток 16). 

 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

підтримати проєкт рішення «Про списання майна» та рекомендувати до 

розгляду на сесії обласної ради. 

Голосування: 

 

«За» –  5 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр, Олененко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 
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ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про списання майна» та рекомендувати до 

розгляду на сесії обласної ради. 

 

Висновок від 24.01.2025 № 33/8 додається (додаток 17). 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Вусика Віктора – Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНИЙ 

ЗАКЛАД «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-СОЦІАЛЬНОЇ 

ЕКСПЕРТИЗИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

Голова постійної комісії звернув увагу присутніх, що на розгляд 

виносяться два питання, а саме: 

одне – шляхом приєднання до комунального некомерційного підприємства 

«Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради»; 

друге – шляхом приєднання до комунального закладу «Черкаський 

обласний інформаційно-аналітичний центр медичної статистики» Черкаської 

обласної ради. 

Наголосив, що виносить на розгляд комісії разом два питання (проєкти 

рішень), одночасно і на сесію обласної ради винести також два питання. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Доманський Володимир запитав у голови постійної комісії, чи можна так 

робити. 

Вусик Віктор повідомив, що перед зсіданням постійної комісії радився із 

начальником управління юридичної служби та отримав від неї підтвердження 

правомірності його рішення. 

Доманський Володимир наголосив, що необхідно голосувати за кожне 

рішення окремо і попросив запросити на засідання комісії начальника 

управління юридичного забезпечення для надання консультації з порушеного 

питання. 

Коваленко Олександр зазначив, що на розгляд сесії обласної ради 

виноситимуться обидва питання (проєкти). 

Олененко Олександр, Лісовий Сергій, Коваленко Олександр 

запропонували пропустити розгляд питань 9.1 й 9.2 та продовжити розгляд 

питань порядку денного.   

Вусик Віктор оголосив про розгляд питання № 10 порядку денного 

засідання постійної комісії. 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Вусика Віктора – Про надання згоди суб’єкту спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на внесення змін до 

видів економічної діяльності (питання 10 порядку денного). 

Проєкт рішення додається (додаток 18). 
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Головуючий запитав у членів постійної комісії, чи будуть запитання до 

Звягінцевої Олени. 

Запитань не було. 

Вусик Віктор поставив на голосування пропозицію підтримати проєкт 

рішення «Про надання згоди суб’єкту спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області на внесення змін до видів економічної 

діяльності» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Голосування: 

 

«За» –  5 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр, Олененко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про надання згоди суб’єкту спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на 

внесення змін до видів економічної діяльності» та рекомендувати до розгляду 

на сесії обласної ради. 

 

Висновок від 24.01.2025 № 33/9 додається (додаток 19). 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Вусика Віктора - Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНИЙ 

ЗАКЛАД «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ЗМІНА» ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ шляхом приєднання до комунального некомерційного 

підприємства «Клінічний центр онкології, гематології, трансплантології 

та паліативної допомоги Черкаської обласної ради» (питання 11 порядку 

денного). 

Проєкт рішення додається (додаток 20). 

 

Вусик Віктор запитав у членів постійної комісії, чи є запитання. 

Запитань не було. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

підтримати проєкт рішення «Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ЗМІНА» 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» та рекомендувати до розгляду на сесії 

обласної ради. 
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Голосування: 

 

«За» –  5 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр, Олененко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ЗМІНА» 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» та рекомендувати до розгляду на сесії 

обласної ради. 

 

Висновок від 24.01.2025 № 33/10 додається (додаток 21). 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Вусика Віктора – Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНЕ 

НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ 

«ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» шляхом приєднання до 

комунального некомерційного підприємства «Клінічний центр онкології, 

гематології, трансплантології та паліативної допомоги Черкаської обласної 

ради» (питання 12 порядку денного). 

Проєкт рішення додається (додаток 22). 

 

Вусик Віктор запитав у членів постійної комісії, чи є запитання. 

Запитань не було. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

підтримати проєкт рішення «Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНЕ НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ОБЛАСНИЙ 

ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» та 

рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Голосування: 

 

«За» –  5 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр, Олененко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 
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ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНЕ НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ОБЛАСНИЙ 

ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Висновок від 24.01.2025 № 33/11 додається (додаток 23). 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Вусика Віктора – Про надання згоди на проведення капітального ремонту 

та надання в користування земельної ділянки для забудови (суперфіцій) для 

проведення капітального ремонту приміщень та сховища КНП «Черкаська 

обласна психіатрична лікарня Черкаської обласної ради» (питання 13 порядку 

денного). 

Проєкт рішення додається (додаток 24). 

 

Вусик Віктор запитав у членів постійної комісії, чи є запитання. 

Запитань не було. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

підтримати проєкт рішення «Про надання згоди на проведення капітального 

ремонту та надання в користування земельної ділянки для забудови 

(суперфіцій)» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Голосування: 

 

«За» –  5 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр, Олененко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 
 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про надання згоди на проведення 

капітального ремонту та надання в користування земельної ділянки для 

забудови (суперфіцій)» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 
 

Висновок від 24.01.2025 № 33/12 додається (додаток 25). 
 

13. СЛУХАЛИ: 

Вусика Віктора – Про делегування функцій замовника будівництва та 

надання згоди на нове будівництво з метою реалізації проєкту «Нове 

будівництво споруди подвійного призначення з захисними властивостями 

протирадіаційного укриття Смілянський дитячий будинок-інтернат» (питання 

14 порядку денного). 

Проєкт рішення додається (додаток 26). 



17   

      

Вусик Віктор запитав у членів постійної комісії, чи є запитання. 

Запитань не було. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

підтримати проєкт рішення «Про делегування функцій замовника будівництва 

та надання згоди на нове будівництво» та рекомендувати до розгляду на сесії 

обласної ради. 

Голосування: 

 

«За» –  5 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр, Олененко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про делегування функцій замовника 

будівництва та надання згоди на нове будівництво» та рекомендувати до 

розгляду на сесії обласної ради. 

 

Висновок від 24.01.2025 № 33/13 додається (додаток 27). 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Вусика Віктора – Про делегування функцій замовника будівництва, 

зокрема щодо здійснення коригування проєкту та виготовлення робочої 

документації по об’єкту «Будівництво корпусу серцево-судинної хірургії 

комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний 

кардіологічний центр Черкаської обласної ради» (питання 15 порядку денного). 

Проєкт рішення додається (додаток 28). 

 

Вусик Віктор запитав у членів постійної комісії, чи є запитання. 

Запитань не було. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

підтримати проєкт рішення «Про делегування функцій замовника будівництва» 

та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Голосування: 

 

«За» –  5 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр, Олененко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 
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ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про делегування функцій замовника 

будівництва» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Висновок від 24.01.2025 № 33/14 додається (додаток 29). 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Вусика Віктора – Про затвердження Програми підтримки комунального 

підприємства «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» на 2025 – 2027 

роки (питання 16 порядку денного). 

Проєкт рішення додається (додаток 30). 

 

Вусик Віктор запитав у членів постійної комісії, чи є запитання. 

Запитань не було. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

підтримати проєкт рішення «Про затвердження Програми підтримки 

комунального підприємства «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» на 

2025 – 2027 роки» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Голосування: 

 

«За» –  5 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр, Олененко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про затвердження Програми підтримки 

комунального підприємства «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» 

на 2025 – 2027 роки» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Висновок від 24.01.2025 № 33/15 додається (додаток 31). 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Стеценка Василя – Про Програму економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2025 рік (питання 17 порядку денного). 

Доповідач повідомив, що до проєкту Програми економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2025 рік (далі – Програма) додатково внесені 

зміни щодо доповнення розділу V Програми, а саме: 

постійною комісією обласної ради з питань соціально-економічного 

розвитку, бюджету та фінансів – доповнити інвестиційним проєктом 

«Реконструкція з влаштуванням гідроізоляції очисних споруд стаціонару 

Шполянської центральної районної лікарні імені братів                                              
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М. С. і О. С. Коломійченків по вул. Амосова, 10 в м. Шпола Черкаської 

області»; 

Черкаською обласною військовою адміністрацією – доповнити 

інвестиційним проєктом «Будівництво корпусу серцево-судинної хірургії КНП 

«Черкаський обласний кардіологічний центр Черкаської обласної ради» за 

адресою вул. Мечникова, 25 в м. Черкаси». 

Проєкт рішення додається (додаток 32). 

 

Вусик Віктор запитав у членів постійної комісії, чи є запитання. 

Запитань не було. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 
підтримати проєкт рішення «Про Програму економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2025 рік» та рекомендувати до розгляду на сесії 

обласної ради. 

Голосування: 

 

«За» –  5 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр, Олененко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про Програму економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2025 рік» та рекомендувати до розгляду на сесії 

обласної ради. 

 

Висновок від 24.01.2025 № 33/16 додається (додаток 33). 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Вусика Віктора – Про внесення змін до Програми розвитку малого та 

середнього підприємництва Черкаської області на 2021 – 2025 роки (питання 

18 порядку денного). 

Проєкт рішення додається (додаток 34). 

 

Вусик Віктор запитав у членів постійної комісії, чи є запитання. 

Запитань не було. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до Програми розвитку малого 

та середнього підприємництва Черкаської області на 2021 – 2025 роки» та 

рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 
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Голосування: 
 

«За» –  5 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр, Олененко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до Програми розвитку 

малого та середнього підприємництва Черкаської області на 2021 – 2025 роки» 

та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Висновок від 24.01.2025 № 33/17 додається (додаток 35). 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Вусика Віктора – Про регуляторну діяльність Черкаської обласної ради 

у 2025 році (питання 19 порядку денного). 

Проєкт рішення додається (додаток 36). 

 

Вусик Віктор запитав у членів постійної комісії, чи є запитання. 

Запитань не було. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

підтримати проєкт рішення «Про регуляторну діяльність Черкаської обласної 

ради у 2025 році» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Голосування: 
 

«За» –  5 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр, Олененко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про регуляторну діяльність Черкаської 

обласної ради у 2025 році» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної 

ради. 
 

Висновок від 24.01.2025 № 33/18 додається (додаток 37). 
 

19. СЛУХАЛИ: 

Вусика Віктора – Про проведену інвентаризацію (питання 20 порядку 

денного). 

Інформація додається (додаток 38). 
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Головуючий запитав у членів постійної комісії, чи є запитання до 

доповідача – Лісового Сергія Миколайовича. Також зазначив, що якщо хтось 

хоче вивчити це питання, то документи є.  

Запропонував пропозицію постійної комісії: інформацію про проведену 

інвентаризацію взяти до відома. 

Члени постійної комісії не заперечували проти пропозиції головуючого та 

не внесли інші зауваження і пропозиції щодо розгляду зазначеного питання. 

 

20. СЛУХАЛИ: 

Вусика Віктора – Про план роботи постійної комісії Черкаської обласної 

ради з питань комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

на 2025 рік (питання 21 порядку денного). 

Проєкт плану роботи додається (додаток 39). 

 

Головуючий запитав у членів постійної комісії, чи потрібно зачитувати 

проєкт плану роботи. 

Запропонував пропозицію постійної комісії: затвердити план роботи 

постійної комісії на 2025 рік. 

Члени постійної комісії підтримали пропозицію головуючого. 

 

Вусик Віктор поінформував про повернення до розгляду питання порядку 

денного – Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

«ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» та наголосив, що до розгляду пропонуються 

два питання. Запитав у Мазур Людмили щодо правомірності розгляду 

одночасно цих питань. 

Мазур Людмила зазначила, що головуючий може виносити на розгляд 

постійної комісії два питання тільки по черзі, оскільки в них пропонуються два 

проєкти рішень, в яких приєднання закладу відбувається до різних юридичних 

осіб. Необхідно окремо розглядати і голосувати за кожний проєкт рішення. 

Головуючий запропонував розглянути питання 9.1 і 9.2 порядку денного 

засідання постійної комісії по черзі. 

 

21. СЛУХАЛИ: 

Звягінцеву Олену – Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНИЙ 

ЗАКЛАД «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-СОЦІАЛЬНОЇ 

ЕКСПЕРТИЗИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» (питання 9.1 порядку 

денного). 

Доповідач наголосила, що проєктом рішення передбачається припинити 

юридичну особу – комунальне некомерційне підприємство «Черкаський 

обласний центр медико-соціальної експертизи Черкаської обласної ради» 

в результаті реорганізації шляхом приєднання до юридичної особи 

комунального некомерційного підприємства «Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради». 
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Основною метою прийняття проєкту рішення є забезпечення 

невідкладного реформування системи медико-соціальної експертизи в Україні. 

Проєкт рішення додається (додаток 40). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Вусик Віктор запитав у членів постійної комісії, чи є запитання до 

доповідача. 

Вусик Віктор поцікавився, де розроблений запропонований проєкт 

рішення. 

Звягінцева Олена повідомила, що проєкт рішення розроблений 

управлінням об’єктами спільної власності територіальних громад області               

(далі – Управління) відповідно до повноважень та функцій, як і другий проєкт 

рішення з цього питання. 

Вусик Віктор поцікавився, чи відбувалися консультації з медиками щодо 

означеного питання. 

Звягінцева Олена сказала, що проєкт рішення підготовлений відповідно до 

звернення комунального некомерційного підприємства «Черкаська обласна 

лікарня Черкаської обласної ради». 

Вусик Віктор поцікавився, чи є інший уповноважений орган, з яким можна 

проводити відповідні консультації. Чи консультувалися з іншими лікарнями? 

Звягінцева Олена відповіла, що комунальне некомерційне підприємство 

відповідно до спроможної мережі визначено надкластерним закладом, який на 

сьогодні має більше десяти експертних команд та відповідну фінансову 

спроможність.  

Вусик Віктор запитав, чи відбувалися консультації щодо фінансової 

спроможності такої діяльності. 

Звягінцева Олена запевнила, що нічим не визначено обов’язковість 

консультацій. Зазначене питання – це питання управління майном в частині 

припинення підприємства і передачі на баланс для збереження цього майна. Це 

питання стосується тільки майна. Це функції власника, обласної ради.  

Вусик Віктор поцікавився, чи можливо приєднати підприємство, яке 

ліквідовується (КНП «Черкаський обласний центр медико-соціальної 

експертизи Черкаської обласної ради»), до комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний кардіологічний центр Черкаської обласної 

ради»? 

Звягінцева Олена пояснила, що запропонований шлях не виключає 

можливості в подальшому щодо визначення необхідних площ відповідними 

іншими комунальними закладами та передачі їх в оперативне управління. 

 

Вусик Віктор запитав у членів постійної комісії, чи є запитання. 

Запитань не було. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

підтримати проєкт рішення «Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-

СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» та 
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рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Голосування: 

 

«За» – 4 (Грабовський Михайло, Доманський Володимир, Коваленко 

Олександр, Олененко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 1 (Вусик Віктор), 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-

СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

22. СЛУХАЛИ: 

Уманець Антоніну – Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-

СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» (питання 9.2 

порядку денного). 

Доповідач із плюсів такого приєднання назвала: 

- збереження архіву, забезпечення роботи з архівом; 

- збереження приміщень та використання їх за призначенням, зокрема для 

роботи окремих експертних команд; 

- ведення статистичного обліку роботи експертних команд; 

- збереження доступності пацієнтів до звичного місця проходження комісії; 

- ефективне використання наявного кадрового потенціалу; 

- економія після реорганізації закладів складає біля 14 млн грн на рік.  

Проєкт рішення додається (додаток 41). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко Олександр поцікавився, яка практика ліквідації та приєднання 

таких підприємств по Україні? 

Доповідач відповіла, що є практика через ліквідації. Разом з тим 

залишається невирішеним питання зберігання та передачі архівних документів. 

У Черкаській області такий архів налічує 68 тисяч справ. 

У Дніпропетровську підприємство приєднано до госпіталю ветеранів, 

в деяких областях – до психоневрологічних диспансерів, у Вінниці – до 

статистики із збереженням архіву та роботою на існуючих базах, в інших – 

підприємства медико-соціальної експертизи працювати в орендованих 

приміщеннях і тому були ліквідовані. 
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Коваленко Олександр запитав у Шила Віталія – в. о. директора 

комунального некомерційного підприємства «Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради», яка його думка щодо порушеного питання? 

Шило Віталій пояснив, що до 10 січня 2025 року триває передача МСЕКом 

всіх наявних у них медико-експертних справ, за якими розгляд медико-

соціальними експертними комісіями був проведений до 31 грудня 2024 року. 

На сьогодні в закладі створено 10 експертних команд. В НЗСУ для цих команд 

передбачено окреме фінансування: 92 360 грн на місяць за команду, але не 

більше 333 000 грн. Все інше фінансове навантаження щодо діяльності цих 

команд в будь-якому випадку лягає на заклад. 

Кравченко Наталія наголосила, що у разі передачі цілісного майнового 

комплексу шляхом приєднання до юридичної особи, архів переходить також. 

Коваленко Олександр запитав, хто буде фінансувати центр медичної 

статистики? 

Уманець Антоніна наголосила, для усіх медичних закладів, в яких 

працюватимуть експертні команди, передбачено фінансування не більше 

333 000 грн для одного закладу. Також зауважила, що рішення, запропоноване 

Черкаською обласною військовою адміністрацією, забезпечить окремим 

приміщенням центр медичної статистики, дозволить організувати якісну роботу 

експертних команд трьох обласних закладів, збереже багаторічний архів, 

а також приміщення закладу підприємства, що ліквідується, облаштоване для 

людей з особливими потребами. 

Кравцова Наталія запитала у Шила Віталія, чи готовий заклад взяти на 

фінансування людей цього закладу? 

Шило Віталій відповів, що питання фінансування повністю лягає на 

лікарню. Всіх, хто перейде у штат закладу, будуть фінансувати. На сьогодні – 

це шість працівників. 

Вусик Віктор повідомив, що питання повинно вирішуватися всіма 

депутатами. Поцікавився, чи було попереднє обговорення питання, яке зараз 

розглядається, спільно з головними лікарями медичних закладів, управлінням 

охорони здоров’я, головами обласної військової адміністрації та обласної ради?  

Уманець Антоніна відповіла, що перед тим як подати проєкт рішення до 

обласної ради, проводилась нарада за участі головних лікарів у першого 

заступника. Порушене питання на цій нараді було погоджено, усіх таке рішення 

влаштовувало. Після наради головні лікарі подивились приміщення МСЕК, усіх 

присутніх все влаштовувало. Але на наступний день з’явився лист Черкаської 

обласної лікарні щодо приєднання. 

Вусик Віктор запитав, чи був присутнім на цій нараді головний лікар 

Черкаської обласної лікарні.  

Уманець Антоніна відповіла, що був. 

Вусик Віктор поінформував, що у порядку денному два питання про 

припинення юридичної особи – КЗ «Черкаський обласний центр медико-

соціальної експертизи Черкаської обласної ради», які виносяться на сесію 

обласної ради, депутати повинні їх розглянути та ухвалити рішення. 
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Лісовий Сергій зазначив, що відповідно до Регламенту питання 

в обов’язковому порядку попередньо розглядаються відповідними профільними 

комісіями. Постійна комісія після розгляду може підтримати або не підтримати 

проєкт рішення. 

Вусик Віктор висловив побажання переголосувати ухвалене рішення 

у попередньому питанні (питання 9.1. порядку денного). 

Олененко Олександр повідомив, що необхідно винести на розгляд 

постійної комісії пропозицію повернутися до голосування п. 9.1 порядку 

денного. А після ухвалення постійною комісією позитивного рішення провести 

голосування за питання 9.1. 

Вусик Віктор поставив на голосування пропозицію повернутися до 

розгляду питання 9.1 порядку денного – Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-

СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» (шляхом 

приєднання до комунального некомерційного підприємства «Черкаська обласна 

лікарня Черкаської обласної ради»).   

 

Голосування: 

за пропозицію Вусика Віктора про повернення до голосування розгляду 

питання 9.1 порядку денного – Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-

СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» (шляхом 

приєднання до комунального некомерційного підприємства «Черкаська обласна 

лікарня Черкаської обласної ради») 

 

«За» –  5 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр, Олененко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(пропозиція підтримана) 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати пропозицію про повернення до розгляду питання 9.1 порядку 

денного – Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

«ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ».   

 

СЛУХАЛИ: 

Вусика Віктора– питання 9.1 – Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-

СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

постійної комісії підтримати проєкт рішення «Про припинення юридичної 
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особи – КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР 

МЕДИКО-СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» та 

рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Голосування: 

 

«За» –  5 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, Доманський Володимир, 

Коваленко Олександр, Олененко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 0, 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 

 

Висновок від 24.01.2025 № 33/19 додається (додаток 42). 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-

СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

СЛУХАЛИ: 

Вусика Віктора – питання 9.2 – Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-

СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» шляхом 

приєднання до комунального закладу «Черкаський обласний інформаційно-

аналітичний центр медичної статистики» Черкаської обласної ради. 

 

Головуючий поставив на голосування пропозицію постійної комісії 

постійної комісії підтримати проєкт рішення «Про припинення юридичної 

особи – КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР 

МЕДИКО-СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» та 

рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Голосування: 

 

«За» –  4 (Вусик Віктор, Грабовський Михайло, , Коваленко Олександр, 

Олененко Олександр), 

«Проти» – 0, 

«Утрималися» – 1 (Доманський Володимир), 

«Не голосували» – 0. 

(рішення ухвалено) 
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ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИКО-

СОЦІАЛЬНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

Висновок від 24.01.2025 № 33/20 додається (додаток 43). 

 

 

 

Голова постійної комісії  

 

 

 Віктор ВУСИК 
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